
       
 

VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
 se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ 150 00 

 
 

ZÁPIS 

ze schůze Studentského parlamentu konaného dne 29. 11. 2023 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni:  

Neomluveni: viz zápis 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

 

 

Ad 1. Zahájení 

 

1.1 Jednání se zástupci studentského parlamentu zahájil a řídil Ing. František Kunc, PhD., ředitel 

školy a rektorka VŠZ 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel přivítal přítomné.  

 

2.2 Ředitel informoval o počtu studentů – celkový počet 914, z toho VS je 510, PA 85, ZZ 209 a 

FYZ 110. Výuka probíhá částečně (hlavně pro studijní program Fyzioterapie) i v budově na 

Vltavské, do budoucna je záměr získat pro výuku celou budovu. Ředitel upozornil studenty, že 

logistiku výuky studijního programu Fyzioterapie je nutné řešit s Mgr. Málkem. 

 
2.3 Ředitel informoval studenty o problémech s topením v budově na Vltavské, závada se řeší, 

v budově bylo obměněno osvětlení. Pokud jsou na Vltavské nějaké závady, je nutné tyto hlásit  

pracovnici recepce pí Kischerové. 

 
2.4 Ředitel poděkoval studentům za účast na adaptačních kurzech, které se konaly v Kořenově a 

na Slapech. Studenti navrhli, aby se v budoucnu mohli zúčastnit i studenti vyšších ročníků. 

 
2.5 Ředitel informoval o finanční kontrole ze strany MŠMT. Tato kontrola proběhla bez výhrad. 

Škola byla dofinancována do konce roku 2023. 

 
2.6 Ředitel informoval studenty, že o všech změnách rozvrhu ze stran vyučujících i studentů, je 

nutné informovat prorektorku Dr. Jexovou. 

 



       
 

2.7 Ředitel zdůraznil nutnost sledování webu školy, kde jsou zveřejňovány aktuální informace. 

 
2.8 Ředitel informoval o krádeži telefonu v budově školy, apeloval na studenty, aby byli pozorní na  

    své osobní věci. V novém roce bude vstup do budovy řešen přeš čtečku karet (ISIC). 

 
2.9 Ředitel upozornil studenty, že škola není povinna zajistit vedení bc. práce. Proto doporučuje,  

    aby si studenti případně i vytipovali externisty včas, které by mohli oslovit. 

 
2.10 Ředitel informoval o navýšení výkonu internetového připojení od nového roku (1GB). 

 

 

Ad. 3 Diskuse 

 

3.1 1 APA a 1AVS dotaz ohledně praxí, u jednotlivých studentů zasahují do zkouškového období. 

Stalo se hlavně u nezdravotníků. Dle informace koordinátorek již bylo vyřešeno. 

1AVS stížnost na odpadající hodiny – bude řešeno – podnět nutno dát písemně (e-mail). 

1AVS dotaz na možnost zpoplatnění letních individuálních praxí. Rektorka zdůraznila, že tyto 

praxe se řeší v rámci individuálního smluvního vztahu školy a nemůžeme od nemocnic platby 

za letní praxi vyžadovat.  

1AVS – informace k IS hodně padá a nenačítá se ve škole i mimo. Problém při psaní zkoušek, 

kdy spadl – revize IS.  

1AVS – dotaz, za co se platí školné, na jiných školách dělají výčet školného - odpovězeno. 

Prosba, zda by mohl být zvýšen počet zásuvek v P-1. 

 

3.2 1AZZ – dotaz, zda je v budově školy učebna, kde je možné se učit a zda je možné používat 

tiskárny pro studijní účely. Dotaz, zda je možné zvýšit hodinové dotace na cvičení. Nutno 

probrat s Mgr. Přibíkovou. 

Dotaz na možnost využívání posilovny. Ředitel potvrdil termín od 1. 2. 2024. Studenti pochválili 

tělocvičnu v suterénu. 

 

  3.3 1AFY měli problém s LTV v ÚVN, byli rozděleni do 8 skupin pro 5 lidech, v ÚVN o nich 

             nevěděli, neměli jmenné seznamy. Připojili se i studenti 2. a 3. roč., zažili totéž. Řešit bude Mgr.  

 Málek a MUDr. Říha. 

 

3.3 2AFY námět k logbooku. V logbooku je uvedeno, co mají studenti znát, ale jsou témata, která 

neznají a neprobírali (typ metoda dle…). Obsah předmětů neodpovídá – bude provedena 

revize logbooku. 

3AFY totéž. 

(Ředitel doporučil, aby se obrátili e-mailem na Mgr. Málka a v kopii, aby byl uveden ředitel.) 

2AFY – hodně lidí má 4 týdny praxe na začátku roku. Mají pocit, že si vše musí zařídit sami. 

Ředitel doporučil popsat situaci v e-mailu. 

Dotaz, zda je možné uznat Erasmus v letním období jako praxi. Student byl 2 měsíce ve Splitu, 

pobyt považuje za velmi přínosný, univerzita byla dobře zařízena, standardně se mu věnovali. 

Nutno řešit individuálně přes Mgr. Málka. 

 

3.4 3 AFY – student by v rámci Erasmu ve Španělsku, také velká spokojenost.  



       
 

Stále nemají harmonogram SZZk – bude dodáno, jak to bude možné. 

 

3.5 3AVS měli problém s praxí u malých oborů (ORL, Kožní, Zubní). Dozvěděli se pozdě, že praxe 

nesmí být na ambulancích – koordinátorky odborné praxe vzaly na vědomí. 

 

3.6 3AZZ poděkování za školou zaplacené praxe na záchrankách. 

 

3.7 1BVS – bez připomínek 

 

3.8 1APA – bez připomínek 

 

3.9 2AVS neomluvena 

 

3.10  2BVS neomluvena 

 

3.11 2APA bez připomínek 

 

3.12      2AZZ bez připomínek 

 

3.13  3AVS dotaz, zda bude magisterský program 

 

   

Vedení školy poděkovalo za podněty. 

 

 

 
 
 
Zapsala:  PhDr. Jana Ondruchová 

 
 
Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 
 doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p. s. 
 
 
 
 
 


